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Zápis č. 12/2014 
z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 

 
Miesto konania:  zasadačka AVF 
Dátum a čas konania:  9. december 2014 o 14.00 hod.  

Prítomní: Mgr. art. M. Luther; Ing. R. Ťavoda; Mgr. Ľ. Čechovič, ArtD.; Mgr. Ľ. Féglová; 
Mgr. M. Gajdošíková; Mgr. T. Kamenec; Mgr. art. P. Kolevská; prof. J. Paštéková; 
JUDr. A. Škreko; PhD. a prof. PhDr. M. Šmatlák, riaditeľ 

 
Ospravedlnení:  zo začiatku rokovania Ľ. Čechovič, A. Škreko a J. Paštéková.  
 
Na úvod predseda rady privítal prítomných a za overovateľa zápisu navrhol  M. Gajdošíkovú. 

1. Hlasovanie:  
ZA: 6 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada 
AVF návrh schválila. Ľ. Čechovič, A. Škreko a J. Paštéková ešte neboli prítomní. 

 

V súvislosti s návrhom programu predseda navrhol doplniť bod dva o ďalšie žiadosti o zmenu termínu 

vyúčtovania, ktoré boli doručené kancelárii po odoslaní pozvánky a zároveň navrhol vypustiť bod 4. 

Informácia o činnosti Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu, nakoľko predsedníčka DK AVF sa 

ospravedlnila z rokovania a všetky informácie sú obsiahnuté v zápise z rokovania dozornej komisie 

zverejnenom na webovom sídle fondu. 

Návrh programu: 

1. Informácia odbornej komisie Audiovizuálneho fondu o návrhu sumy finančných prostriedkov 
na podporu žiadostí vo výzve 4/2014 (tretí termín) a návrh na dofinancovanie priorít z rezervy 
fondu v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. 
(neverejné rokovanie) 

1.1. odborná komisia pre program 3 protokol č. W3-4/2014/P3 
1.2. odborná komisia pre program 4 protokol č. Digi/3-4/2014/P4  

 

2. Žiadosti o zmenu termínu vyúčtovania 

2.1. Žiadosť č. 1113/14 zo dňa 25.11.2014 žiadateľ Arsy-Versy, s.r.o. na projekt „Cooltúra“ 
2.2. Žiadosť č. 1030/14 zo dňa 13.11.2014 žiadateľ ALEF FILM&MEDIA, s.r.o. na projekt „INDE“ 
2.3. Žiadosť č. 1061/14 zo dňa 01.12.2014 žiadateľ ALEF FILM&MEDIA, s.r.o. na projekt „Já, Oľga 

Hepnarová“ 
2.4. Žiadosť č. 1176/14 zo dňa 03.12.2014 žiadateľ Filmpark production, s. r. o. na projekt 

„SVADOBNÍ HOSTIA - pracovný názov“ 
2.5. Žiadosť č. 1175/14 zo dňa 04.12.2014 žiadateľ objectif, s.r.o. na projekt „Bob a Mia (fáza 

animácia)“ 
 

3. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

3.1. Informácia o doručených vyjadreniach žiadateľov a členov odborných komisií  

3.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 
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4. Návrh na vytvorenie nového podprogramu 2.1.4 podpora návštevnosti na slovenské 

kinematografické diela pre rok 2015 (pokračovanie v rokovaní)  

5. Návrh na obsahovú úpravu procesu posudzovania a hodnotenia žiadostí 

6. Rôzne 

2. Hlasovanie:  
ZA: 6 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada 
AVF návrh schválila. Ľ. Čechovič, A. Škreko a J. Paštéková ešte neboli prítomní. 
 
 

 
1. INFORMÁCIA ODBORNEJ KOMISIE AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU O NÁVRHU SUMY FINANČNÝCH 

PROSTRIEDKOV NA PODPORU ŽIADOSTÍ VO VÝZVE 4/2014 (TRETÍ TERMÍN) A NÁVRH NA 
DOFINANCOVANIE PRIORÍT Z REZERVY FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU PREDLOŽENOU 
PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. (neverejné rokovanie) 

1.1. ODBORNÁ KOMISIA PRE PROGRAM 3 PROTOKOL Č. W3-4/2014/P3 

 predseda komisie prof. PhDr. Peter Michalovič, PhD. stručne informoval členov rady o hodnotení 
žiadostí vo výzve č. 4/2014 tretí termín; 

 komisia posudzovala v tomto termíne 13 žiadostí z toho 9  žiadostí odporúča podporiť  
 suma pridelená komisii na rozdelenie  60 000 
 odporúčaná suma 1   59 000 
 odporúčaná suma 2 z rezervy fondu 0 
 odporúčaná suma spolu     59 000 
 rozdiel pridelené - odporúčané celkom  1 000 

 
V priebehu tohto bodu prišla najskôr J. Paštéková a na záver aj A. Škreko, ktorý z tohto dôvodu 
nehlasoval o uznesení. 
 
UZNESENIE č. 101/2014 z 09.12.2014 

Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odbornej komisie 3 o návrhu sumy finančných 
prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 4/2014 tretí termín, protokol č. W3-4/2014/P3 
predloženú podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku odborných komisií AVF, 
v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení 
predloženom na rokovanie rady.  

3. Hlasovanie:  
ZA: 7 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková); PROTI: 0; 
ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. Ľ. Čechovič ešte nebol prítomný, A. Škreko nehlasoval. 

 

1.2. ODBORNÁ KOMISIA PRE PROGRAM 4 PROTOKOL Č. DIGI/3-4/2014/P4  

 predseda komisie Anton Ondrejka stručne informoval členov rady o hodnotení žiadostí vo výzve 

č. 3/2014 tretí termín; 

 komisia posudzovala v tomto termíne 14 žiadostí z toho 6  žiadostí na technológiu D-cinema (z 

nich 4 žiadosti o dotáciu v kombinácii s pôžičkou), 5 žiadostí E-cinema a 3 žiadosti na 

modernizáciu/rekonštrukciu;  

 komisia odporúča podporiť 10 žiadostí, pričom pri rozhodovaní o podpore digitalizácie tretej 

kinosály kina Lumière komisia uprednostnila v tomto kole iné mestá, ktoré nemajú ešte 

digitalizované  žiadne kino. 



 

Strana 3 z 8 

 

 suma pridelená komisii na rozdelenie  175 000 

 odporúčaná suma 1   175 000 

 odporúčaná suma 2 z rezervy fondu 0 

 odporúčaná suma spolu     175 000 

 rozdiel pridelené - odporúčané celkom  0 

 
UZNESENIE č. 102/2014 z 09.12.2014 

Rada AVF berie na vedomie informáciu z rokovania odbornej komisie 4 o návrhu sumy finančných 
prostriedkov na podporu žiadostí vo výzve č. 4/2014 tretí termín, protokol č. Digi/3-4/2014/P4  
predloženú podľa čl. 5 ods. 5.13 Organizačného a rokovacieho poriadku odborných komisií AVF, 
v spojení s informáciou predloženou podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení 
predloženom na rokovanie rady.  

4. Hlasovanie:  
ZA: 7 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, P. Kolevská, J. Paštéková, A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL 
SA: 0. Rada AVF návrh schválila. Ľ. Čechovič ešte nebol prítomný a T. Kamenec nebol v rokovacej miestnosti. 

 
Na záver A. Ondrejka vyjadril svoje osobné stanovisko k návrhu na vytvorenie nového podprogramu 
2.1.4 podpora návštevnosti na slovenské kinematografické diela pre rok 2015, pričom on osobne 
neodporúča limitovať podporu jednotlivého kina dosiahnutím návštevnosti 1000 divákov na 
slovenské filmy za rok. Ak je určenie takéhoto limitu nevyhnutné, tak odporúča limit na hranici 100 
prípadne 200 divákov za rok.   
 
 

2. ŽIADOSTI O ZMENU TERMÍNU VYÚČTOVANIA 

2.1. ŽIADOSŤ Č. 1176/14 ZO DŇA 03.12.2014 ŽIADATEĽ FILMPARK PRODUCTION, s. r. o. NA 
PROJEKT „SVADOBNÍ HOSTIA - pracovný názov“ 

V rozprave k predloženej žiadosti vystúpili producenti P. Neveďal, M. Mackovič a autor a režisér 

projektu D. Trančík, ktorí stručne zopakovali odôvodnenie žiadosti a odpovedali na otázky členov 

rady. 

Počas rokovania o tomto bode prišiel L. Čechovič. 
 
UZNESENIE č. 103/2014 z 09. 12. 2014 

Rada AVF podľa čl. 6 ods. 6.3 VP AVF č. 10/2009 Zásady poskytovania finančných prostriedkov z 
Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť č. 1176/14 doručenú dňa 03.12.2014 o zmenu termínu 
vyúčtovania prijímateľa Filmpark production, s. r. o. na projekt „SVADOBNÍ HOSTIA - pracovný 
názov“ z 31.12.2014 na 31.05.2015. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zmenu termínu 
vyúčtovania realizoval formou písomného dodatku k zmluve o poskytnutí finančných prostriedkov 
z fondu. 

5. Hlasovanie:  
ZA: 9 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, 
A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  
 

2.2. ŽIADOSŤ Č. 1113/14 ZO DŇA 25.11.2014 ŽIADATEĽ ARSY-VERSY, s. r. o. NA PROJEKT 
„COOLTÚRA“ 

V súvislosti so žiadosťou vystúpil pred radou producent a režisér M. Remo, ktorý najskôr stručne 
odôvodnil svoju žiadosť a potom odpovedal na otázky členov rady. 
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UZNESENIE č. 104/2014 z 09. 12. 2014 

Rada AVF podľa čl. 6 ods. 6.3 VP AVF č. 10/2009 Zásady poskytovania finančných prostriedkov z 
Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť č. 1113/14 doručenú dňa 25.11.2014 o zmenu termínu 
vyúčtovania prijímateľa Arsy-Versy, s.r.o. na projekt „Cooltúra“ z 30.01.2015 na 30.08.2015. 
Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zmenu termínu vyúčtovania realizoval formou písomného 
dodatku k zmluve o poskytnutí finančných prostriedkov z fondu. 

6. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, J. Paštéková, A. Škreko); 
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. P. Kolevská v čase hlasovania nebola prítomná. 
 

2.3. ŽIADOSŤ Č. 1030/14 ZO DŇA 13.11.2014 ŽIADATEĽ ALEF FILM&MEDIA, s. r. o. NA PROJEKT 
„INDE“ 

V súvislosti so žiadosťou vystúpil pred radou producent M. Urban, ktorý najskôr stručne odôvodnil 
svoju žiadosť a potom odpovedal na otázky členov rady. 
 
UZNESENIE č. 105/2014 z 09. 12. 2014 

Rada AVF podľa čl. 6 ods. 6.3 VP AVF č. 10/2009 Zásady poskytovania finančných prostriedkov z 
Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť č. 1030/14 doručenú dňa 13.11.2014 o zmenu termínu 
vyúčtovania prijímateľa ALEF FILM&MEDIA, s.r.o. na projekt „INDE“ z 15.12.2014 na 30.06.2015. 
Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zmenu termínu vyúčtovania realizoval formou písomného 
dodatku k zmluve o poskytnutí finančných prostriedkov z fondu. 

7. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, A. Škreko); 
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0 Rada AVF návrh schválila. Ľ. Féglová v čase hlasovania nebola prítomná. 
 

2.4. ŽIADOSŤ Č. 1161/14 ZO DŇA 01.12.2014 ŽIADATEĽ ALEF FILM&MEDIA, s. r. o.  NA PROJEKT 
„JÁ, OĽGA HEPNAROVÁ“ 

V súvislosti so žiadosťou vystúpil pred radou producent a režisér M. Urban, ktorý najskôr stručne 
odôvodnil svoju žiadosť a potom odpovedal na otázky členov rady. 
 
UZNESENIE č. 106/2014 z 09. 12. 2014 

Rada AVF podľa čl. 6 ods. 6.3 VP AVF č. 10/2009 Zásady poskytovania finančných prostriedkov z 
Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť č. 1161/14 doručenú dňa 01.12.2014 o zmenu termínu 
vyúčtovania prijímateľa ALEF FILM&MEDIA, s.r.o. na projekt „Já, Oľga Hepnarová“ z 31.12.2014 na 
30.06.2015. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zmenu termínu vyúčtovania realizoval formou 
písomného dodatku k zmluve o poskytnutí finančných prostriedkov z fondu. 

8. Hlasovanie:  
ZA:  9 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, 
A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 

2.5. ŽIADOSŤ Č. 1175/14 ZO DŇA 04.12.2014 ŽIADATEĽ OBJECTIF, s.r.o. NA PROJEKT „BOB A 
MIA (FÁZA ANIMÁCIA)“ 

V súvislosti so žiadosťou vystúpila pred radou producentka a režisérka V. Raýmanová, ktorá najskôr 
stručne odôvodnila svoju žiadosť a potom odpovedala na otázky členov rady. 
 
UZNESENIE č. 107/2014 z 09. 12. 2014 

Rada AVF podľa čl. 6 ods. 6.3 VP AVF č. 10/2009 Zásady poskytovania finančných prostriedkov z 
Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť č. 1175/14 doručenú dňa 04.12.2014 o zmenu termínu 
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vyúčtovania prijímateľa objectif, s.r.o. na projekt „Bob a Mia (fáza animácia)“  z 20.01.2015 na 
20.12.2015. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby zmenu termínu vyúčtovania realizoval formou 
písomného dodatku k zmluve o poskytnutí finančných prostriedkov z fondu. 

9. Hlasovanie:  
ZA: 8 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, A. Škreko); 
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila. Ľ. Féglová v čase hlasovania nebola prítomná. 

 
 

3. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI 

ZASADNUTIAMI A KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

3.1. Informácia o doručených vyjadreniach žiadateľov a členov odborných komisií  

Kancelária fondu predložila členom rady tabuľkový a písomný prehľad doručených odpovedí 
žiadateľov a členov odborných komisií, ktorí sa vyjadrovali k otázke, či sa v procese posudzovania 
a hodnotenia žiadostí vo výzve 6/2014 stretli, resp. nestretli s konaním, ktoré by bolo možné 
označiť ako prejav korupcie alebo korupčného správania. Členovia rady sa v diskusii vyjadrili 
k doručeným odpovediam aj k ďalšiemu postupu fondu v tejto veci. 
 
V ďalšej časti riaditeľ informoval o žiadosti advokátskej kancelárie Bianchi-Malach-Tomanová, 
ktorá v zmysle infozákona požiadala o informácie týkajúce sa základu pre výpočet príspevku za 
roky 2008-2014 prispievateľa Slovak Telekom a.s.. Vzhľadom na to, že kancelárii už bol doručený 
nesúhlas dotknutej osoby, bude vydané rozhodnutie o nesprístupnení informácie. 
 

3.2 Kontrola plnenia úloh a uznesení z 11. rokovania Rady AVF 

číslo uznesenia: dátum poznámka: vyhodnotenie: zodpovedný: 

89/2014 11.11.2014 zmena termínu vyúčtovania  plní sa riaditeľ 
90/2014 11.11.2014 zmena termínu vyúčtovania  plní sa riaditeľ 
91/2014 11.11.2014 zmena termínu vyúčtovania  plní sa riaditeľ 
92/2014 11.11.2014 zmena termínu vyúčtovania  splnené riaditeľ 
93/2014 11.11.2014 zmena termínu vyúčtovania splnené riaditeľ 

94/2014 11.11.2014 informáciu z rokovania OK 2. 1 nevyhodnocuje sa  
95/2014 11.11.2014 informáciu z rokovania OK 1.5 nevyhodnocuje sa  
96/2014 11.11.2014 informáciu z rokovania OK  1.4 nevyhodnocuje sa  
97/2014 11.11.2014 informáciu z rokovania OK 1.3 nevyhodnocuje sa  

98/2014 11.11.2014 informáciu z rokovania OK 1.2 nevyhodnocuje sa  
99/2014 11.11.2014 informáciu z rokovania OK 1.1 nevyhodnocuje sa  

100/2014 11.11.2014 na vedomie infor.  o činnosti AVF nevyhodnocuje sa  

ÚLOHY: 

Úloha č. 2014/11.01 Rada AVF poverila riaditeľa, aby v súčinnosti s predsedom rady napísal odpoveď 
na op tovnú žiadosť p. Magdalény Kmeťkovej o výklad priority podpornej činnos  v programe 1 
slovenské audiovizuálne diela určené pre detského diváka  
Vyhodnotenie: plní sa 
 
Úloha č. 2014/11.02: Rada AVF poverila p. T. Kamenca úlohou pripraviť na nasledujúce rokovanie 
návrh Etického kódexu členov odborných komisií AVF. 
Vyhodnotenie: plní sa 

 
 



 

Strana 6 z 8 

 

UZNESENIE č. 108/2014 z 09. 12. 2014 

Rada AVF berie na vedomie informáciu o činnosti Audiovizuálneho fondu v období od 11.11.2014 
do  09.12.2014  vrátane kontroly plnenia úloh a uznesení. 

10. Hlasovanie:  
ZA: 9 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, 
A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  
 
 

4. NÁVRH NA VYTVORENIE NOVÉHO PODPROGRAMU 2.1.4 PODPORA NÁVŠTEVNOSTI NA 

SLOVENSKÉ KINEMATOGRAFICKÉ DIELA PRE ROK 2015 (pokračovanie v rokovaní)  

 
Do materiálu boli zapracované pripomienky a návrhy, ktoré  vyplynuli z rozpravy na predchádzajúcom 
zasadnutí rady. Kancelária fondu požiadala o písomné stanovisko prezídium Združenia 
prevádzkovateľov a pracovníkov kín.  
 
Jednotliví členovia ZPPK poslali mailom viaceré pripomienky najm  k návrhom, kde sú alternatívne 
riešenia, ako napríklad: 

 či  má žiadateľ splniť základné podmienky pred alebo po vstupe do podporného systému, 

 za neprijateľnú považujú požiadavku dosiahnuť minimálne tisíc divákov ročne,   

 pripomienky ÚDF sú pre niektorých absolútne neprijateľné a jednoznačne sú postavené na 
veľké kiná, multiplexy alebo cinemaxy, zároveň sú likvidačné pre menšie filmy a pre nezávislé 
projekty, 

 v pripomienkach bola vznesená aj požiadavka pripraviť dôkladnú analýzu distribučného a 
kinárskeho prostredia za rok 2014 (počet divákov na slovenské filmy, počet kín a návštevnosť 
na slovenské filmy, podiel distribútorov a kín na uvedení slovenských filmov, premietanie 
slovenských filmov na školských predstaveniach, uvedenie slovenských filmov na domácich 
festivaloch, ich návštevnosť a tržby), 

 finančná podpora za premietané filmy nijako výrazne nezvýši návštevnosť slovenských 
filmov, preto cieľom by malo byť zvýšiť počet uvádzaných slovenských titulov v konkrétnom 
kine. 

 

Vzhľadom na potrebu širšej diskusie o tomto návrhu sa k jeho prerokovaniu Rada AVF vráti na 

nasledujúcom zasadnutí. 

 

5. NÁVRH NA OBSAHOVÚ ÚPRAVU PROCESU POSUDZOVANIA A HODNOTENIA ŽIADOSTÍ 

Materiál na rokovanie predložili ako spoločný návrh predseda rady Miloslav Luther, člen rady Anton 
Škreko a riaditeľ fondu Martin Šmatlák. Návrh vychádza z diskusií na rade a aj s členmi odborných 
komisií v priebehu tohto roka. Úplné znenie predloženého návrhu bolo zverejnené na webovom sídle 
fondu  
http://avf.sk/Libraries/Dokumenty_na_pripomienkovanie/odborne_komisie_uprava_procesu_hodno
tenia_ziadosti_navrh_1_december2014.sflb.ashx. 

Rada po diskusii s pripomienkami schválila predložený obsahový návrh a na nasledujúcom zasadnutí 
sa bude venovať konkrétnej úprave vnútorných predpisov fondu, ktoré upravujú podpornú činnosť.  

 

http://avf.sk/Libraries/Dokumenty_na_pripomienkovanie/odborne_komisie_uprava_procesu_hodnotenia_ziadosti_navrh_1_december2014.sflb.ashx
http://avf.sk/Libraries/Dokumenty_na_pripomienkovanie/odborne_komisie_uprava_procesu_hodnotenia_ziadosti_navrh_1_december2014.sflb.ashx


 

Strana 7 z 8 

 

UZNESENIE č. 109/2014 z 09.12.2014 

Rada AVF schvaľuje obsahovú úpravu procesu posudzovania a hodnotenia žiadostí v znení 
pripomienok tak, ako boli uvedené na zasadnutí rady. Súčasne s tým ukladá riaditeľovi, aby 
predložil aktualizáciu súvisiacich vnútorných predpisov  fondu. 

11. Hlasovanie:  
ZA: 9 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, 
A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
 

6. RÔZNE 

Na úvod riaditeľ predložil návrh, aby sa od roku 2015 rozšíril rozsah doteraz zverejňovaných 
informácii vo verejnej databáze fondu: 

 pri hodnoteniach jednotlivých žiadostí sa bude okrem bodového a slovného hodnotenia 
zverejňovať aj meno každého člena odbornej komisie, ktorý príslušnú žiadosť hodnotil,  

 ku každej žiadosti sa zverejní aj autorská a/alebo režisérska explikácia tvorivého zámeru a tiež 
producentská explikácia realizačného zámeru projektu.  

12. Hlasovanie:  
ZA: 9 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, 
A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
Riaditeľ fondu v súlade s § 13 ods. 2 písm. g) zákona č. 516/2008 Z. z. a na základe čl. 15 ods. 2 

rokovacieho poriadku rady predložil návrh na vymenovanie Ing. Ivana Jáchima a Viery Langerovej za 

členov odbornej komisie Audiovizuálneho fondu pre program 2.  

 

Následne rada hlasovala o tom, kto je „ZA“ vymenovanie Ing. Ivana Jáchima za člena odbornej 

komisie Audiovizuálneho fondu pre program 2. 

13. Hlasovanie:  
ZA: 9 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, 
A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
Potom rada hlasovala o tom, kto je „ZA“ vymenovanie Viery Langerovej za členku odbornej komisie 

Audiovizuálneho fondu pre program 2,  a prijala uznesenie: 

14. Hlasovanie:  
ZA: 9 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, 
A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 

UZNESENIE č. 110/2014 z 09. 12. 2014 

Rada AVF podľa § 4 ods. 2 písm. g) v spojení s § 17 ods. 2 zákona č. 516/2008 Z. z. 
o Audiovizuálnom fonde a v spojení s čl. 15 VP AVF č. 1/2009 Rokovací poriadok rady AVF 
vymenovala Ing. Ivana Jáchima a Vieru Langerovú za členov odbornej komisie Audiovizuálneho 
fondu pre program 2 na funkčné obdobie dvoch rokov.  
 
V ďalšej časti riaditeľ navrhol určiť sumu disponibilných prostriedkov pre program 2 vo výzve 3/2014 

(distribúcia štvrté kolo) vo výške 100 tis. €. Súčasne s tým upozornil členov rady, že pre protokoly vo 

výzve 5/2014 (vývoj druhé kolo) navrhuje určiť finančné prostriedky až po konečnej bilancii roka 2014 

a na základe výpočtu zostatku disponibilných prostriedkov na podpornú činnosť. 
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15. Hlasovanie:  
ZA: 9 (M. Luther, R. Ťavoda, Ľ. Čechovič, Ľ. Féglová, M. Gajdošíková, T. Kamenec, P. Kolevská, J. Paštéková, 
A. Škreko); PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Rada AVF návrh schválila.  

 
Následne riaditeľ informoval o odporúčaní DK AVF, ktorá navrhla pri podpore dvoch a viac žiadostí na 
produkciu toho istého AV diela určiť ako začiatok obdobia oprávnenosti výdavkov dátum registrácie 
prvej podporenej žiadosti na to dielo, ktoré je predmetom týchto žiadostí. Kancelária fondu na 
základe odporúčania dozornej komisie pripraví návrh na zmenu a doplnenie VP AVF Zásady 
poskytovania finančných prostriedkov z Audiovizuálneho fondu. 
 
Na záver predseda rady ponúkol priestor zástupcom odbornej verejnosti Eve Pavlovičovej a Danielovi 
Bernátovi, ktorí boli prítomní na verejnej časti zasadnutia. Obidvaja prejavili záujem najm  
o materiály týkajúce sa bodov 4. a 5., ktoré sú dostupné aj pre verejnosť na webovom sídle fondu. 
 
Nasledujúce 1. rokovanie Rady AVF v roku 2015 sa uskutoční vo utorok 20.01.2015 o 14.00 hod. 

 

Zapísal:  B. Bobocký 

 

Overovateľka:   Mgr. M. Gajdošíková 

 

Bratislava 09. 12. 2014 

. 

         Mgr. art. Miloslav Luther 

        predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

 


